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Transport- og Bygningsudvalget har i brev af 24. november 2015 stillet mig 

følgende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF). 

Spørgsmål nr. 149: 

Vil ministeren overveje, om udbud af Nordvestbanen kan give Nordvestbanen 

et løft med nyt materiel, der egner sig til regional trafik, flere afgange til glæde 

for passagererne og kortere køretider. 

Svar: 

Jeg er åben over for at drøfte mulighederne for udbud. Det er således regerin-

gens politik at der efter 2020 skal gennemføres nye udbud af togdriften i Dan-

mark, sådan at der er tid til at gennemføre en grundig analyse og forberedelse 

heraf. Det er derfor endnu for tidligt at sige noget om, på hvilke strækninger og 

på hvilken måde udbud vil blive gennemført, lige som muligheden for at øge 

trafikken og udskifte materiellet vil afhænge af den økonomiske ramme for 

udbuddet.  

Med venlig hilsen 

Hans Chr. Schmidt 
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